
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  14 

четвертого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 24 лютого 2022 року  м. Кропивницький 

  

Райкович А.П., міський голова: 

Доброго дня, шановні депутати, депутатки, представники громади, 

журналісти! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати! 

На четверте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 33 депутати. Відсутні 10 депутатів. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Шановні депутати, депутатки, присутні! 

Четверте засідання дев’ятої сесії скликано у зв’язку із введенням в 

Україні воєнного стану.  

Пропоную зараз заслухати інформацію про порядок укриття та дії 

населення у разі надзвичайної ситуації воєнного характеру.  

 

Міський голова надав слово для виступу Безеді О.Д., головному 

спеціалісту відділу з питань надзвичайних ситуацій та цивільного захисту 

населення міської ради. 

 

Безеда О.Д. поінформував про стан готовності міста та об’єктів 

міської інфраструктури до надзвичайної ситуації воєнного характеру, 

способів сповіщення населення про небезпеку та маршрутів руху пересувних 

гучномовців. Пояснив порядок дій жителів приватного сектору та 

багатоповерхових житлових будинків у разі звукової сирени.  

 

Міський голова надав слово для виступу Савченко Т.М., 

т.в.о. начальника Головного управління житлово-комунального 

господарства міської ради. 
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Савченко Т.М. поінформувала про найпростіші укриття і підвальні 

приміщення, розташовані на території міста Кропивницького та  

смт Нового, які можуть бути використані мешканцями міста для 

перебування у разі небезпеки.  

 

Вергун О.С., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, доповнив, що перелік адрес укриттів буде сформовано, 

оптимізовано та надіслано депутатам у електронному вигляді.  

 

Райкович А.П.: 

У роботі четвертого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть участь: 

Колос Сергій Іванович – підполковник, командир окремої бригади 

територіальної оборони; 

Стецюк Володимир Нилович – голова Подільської районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Когатько Станіслав Миколайович – перший заступник керівника 

Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області. 

 

Робоча президія у повному складі. Бірець Дмитро Миколайович на місці.  

 

Згідно зі статтею 32 Регламенту Кропивницької міської ради восьмого 

скликання міський голова запропонував депутатам оголосити депутатські 

запитання, заяви і оголошення.  

 

Шановні колеги! 

Чи є бажаючі виголосити заяву або зробити оголошення? Немає. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

До порядку денного дев’ятої сесії пропонується включити чотири 

питання: 

1) ‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 16 грудня 2021 року № 1059 ‟Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2022 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1112 (доопрацьований); 

2) ‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 944 ‟Про затвердження Програми 

територіальної оборони та підтримання постійної мобілізаційної готовності 

міста Кропивницького на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення без 

реєстраційного номера; 

3) ‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 16 грудня 2021 року № 1063 ‟Про затвердження Комплексної програми 
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діяльності міської дружини міста Кропивницького на 2022-2024 роки”. 

Проєкт рішення без реєстраційного номера; 

4) ‟Про управління комунальним майном (комплекс будівель  

по вул. Ганни Дмитрян, 1)”. Проєкт рішення без реєстраційного номера.  

Перелік питань та матеріали вам роздано. 

 

Ставлю на голосування пропозицію включити до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради питання ‟Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1059 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2022 рік”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1112 (доопрацьований). Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 38, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію включити до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради питання ‟Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 944  

‟Про затвердження Програми територіальної оборони та підтримання 

постійної мобілізаційної готовності міста Кропивницького  

на 2022-2024 роки”. Проєкт рішення без реєстраційного номера. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 36, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 
 

Ставлю на голосування пропозицію включити до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради питання ‟Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1063  

‟Про затвердження Комплексної програми діяльності міської дружини міста 

Кропивницького на 2022-2024 роки”. Проєкт рішення без реєстраційного 

номера. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 39, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 
 

Ставлю на голосування пропозицію включити до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради питання ‟Про управління комунальним майном 

(комплекс будівель по вул. Ганни Дмитрян, 1)”. Проєкт рішення без 

реєстраційного номера. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 39, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 
 

Райкович А.П.: 

Чи будуть ще пропозиції щодо включення питань до порядку денного 

дев’ятої сесії? Немає. 

Пропоную включити додаткові питання до порядку денного дев’ятої 

сесії міської ради та затвердити в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 39, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1225 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 

 

Райкович А.П.: 
Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів 

немає.  

Якщо у депутатів є депутатські запити, прошу їх оголосити. Немає. 

 

Розглядаємо перше питання порядку денного – “Про внесення змін до 

рішення Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1059  
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‟Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади на 2022 рік”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1112 (доопрацьований). Доповідач 

Бочкова Л.Т. – начальник фінансового управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. доповіла по суті питання. Відзначила, що доопрацьованим 

проєктом рішення № 1112 пропонується залучити до бюджету 

Кропивницької міської територіальної громади на 2022 рік субвенцію з 

обласного бюджету в сумі 2,0 млн грн на заходи щодо територіальної 

оборони міста, залишки загального фонду бюджету на збільшення 

резервного фонду на 20,0 млн грн та 2,5 млн грн на формування 

муніципальних загонів з охорони громадського порядку, залишки коштів 

освітньої субвенції по управлінню освіти в сумі 11,2 млн грн.  

 

Райкович А.П.: 

Чи є запитання до доповідачки? Немає. 

Чи є бажаючі виступити? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1112 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 39, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1226 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1059  

‟Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади 

 на 2022 рік” (додається).  

 

Райкович А.П.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 944 ‟Про затвердження Програми 

територіальної оборони та підтримання постійної мобілізаційної готовності 

міста Кропивницького на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення без 

реєстраційного номера. Доповідач Лєвашов В.В. – завідувач сектору 

мобілізаційної роботи та територіальної оборони міської ради. 

 

Лєвашов В.В. доповів по суті питання. 
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Райкович А.П.: 

Сьогодні о 16.00 відбулася сесія Кіровоградської обласної ради, на якій 

було прийнято рішення щодо спрямування фінансового ресурсу 

Кропивницькій міській раді. Ми повинні прийняти цю субвенцію. 

Чи є запитання до доповідача? Немає. 

Чи є бажаючі виступити? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення ‟Про внесення змін до 

рішення Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 944  

‟Про затвердження Програми територіальної оборони та підтримання 

постійної мобілізаційної готовності міста Кропивницького  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)” за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 39, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1227 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 944 

 ‟Про затвердження Програми територіальної оборони та підтримання 

постійної мобілізаційної готовності міста Кропивницького 

на 2022-2024 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Райкович А.П.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 16 грудня 2021 року № 1063 ‟Про затвердження Комплексної програми 

діяльності міської дружини міста Кропивницького на 2022-2024 роки”. 

Проєкт рішення без реєстраційного номера. Доповідач Мосін О.В. –

заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради. 

 

Мосін О.В. доповів по суті питання. 

 

Райкович А.П.: 

Чи є запитання до доповідача?  

 

Коса С.А., депутат міської ради (фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ 

‟СЛУГА НАРОДУ”), запитав про підстави збільшення штату міської 

дружини міста Кропивницького та про кількість функціонуючих дільниць. 

 

Мосін О.В. пояснив, що зміни до Комплексної програми діяльності 

міської дружини міста Кропивницького на 2022-2024 роки вносяться з 
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метою забезпечення охорони об’єктів комунальної власності та 

правопорядку на території міста. Зазначив, що працює чотири дільниці, які 

забезпечують відповідну охорону, тому необхідно збільшити їх кількість. 

 

Райкович А.П.: 

Шановні колеги! 

Ситуація врегульовується з кожним прийнятим рішенням. Сьогодні 

о 18.00 буде засідати координаційний штаб. З 20.00 до 06.00 пропонується 

ввести комендантську годину.  

Ми будемо в обов’язковому порядку інформувати про всі зміни. 

Чи є запитання до доповідача? Немає. 

Чи є бажаючі виступити? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення ‟Про внесення змін до 

рішення Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1063  

‟Про затвердження Комплексної програми діяльності міської дружини  

міста Кропивницького на 2022-2024 роки” за основу і в цілому. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 39, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1228 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1063  

‟Про затвердження Комплексної програми діяльності міської дружини 

міста Кропивницького на 2022-2024 роки” (додається).  

 

Райкович А.П.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про управління комунальним майном (комплекс будівель по  

вул. Ганни Дмитрян, 1)”. Проєкт рішення без реєстраційного номера.  

Доповідач Пасенко А.С. – начальник управління комунальної власності 

міської ради. 

 

Пасенко А.С. доповіла по суті питання. 

 

Міський голова додав, що проєктом рішення передбачається 

оптимізація механізму фінансового забезпечення основних фондів з метою 

ефективного використання наявних фінансових ресурсів. 

 

Пасенко А.С. відповіла на запитання депутата Майданюка І.С. щодо 

попереднього рішення міської ради щодо передачі комплексу будівель по  
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вул. Ганни Дмитрян, 1. Пояснила, що відповідно до розданого проєкту 

рішення попередньо прийняте рішення міської ради  від 18.02.2022 № 1224 

“Про передачу в оренду частини комплексу будівель  

площею 5523,4 кв.м по вул. Ганни Дмитрян, 1” втрачає чинність. Комплекс 

будівель безоплатно передається на баланс комунального підприємства. 

 

Райкович А.П.: 

Для того, щоб не визначити бойові одиниці територіальної оборони 

балансоутримувачами та користувачами фінансового ресурсу, ці обов’язки 

передаються управлінню будинками Кропивницької міської ради. Будуть 

здійснюватися ремонтні роботи та роботи, пов’язані з відповідним 

фінансуванням. Це необхідно для оперативнішої роботи.  

Чи є ще запитання до доповідача? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення “Про управління 

комунальним майном (комплекс будівель по вул. Ганни Дмитрян, 1)” за 

основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 38, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 01 

 

Прийнято рішення № 1229 “Про управління комунальним майном 

(комплекс будівель по вул. Ганни Дмитрян, 1)” (додається).  

 

Райкович А.П.: 

Шановні депутати та депутатки! 

Всі питання, включені до порядку денного дев’ятої сесії на четвертому 

засіданні, розглянуті.  

Пропоную четверне засідання дев’ятої сесії Кропивницької міської ради 

восьмого скликання завершити. 

Дякую за роботу. 

 

Про дату проведення наступного засідання сесії вам буде повідомлено. 

Зберігаймо спокій, віримо в Збройні Сили України!  

Разом ми сильні! Разом нас не здолати! 

Слава Україні! 

 

 

 

Міський голова       Андрій РАЙКОВИЧ 


